
Kedves Biatorbágyiak! 

 

2020. június 3-án, pénteken délutánra lakossági találkozót kezdeményeztem a 

hosszútávú településrendezési elképzelésekbe jelenleg koncepcióként berajzolt, 

alternatív belterületi gyűjtőútvonalként szerepelő Biatorbágy Barackvirág-Alsómajor 

összekötő útról. A településrendezési térképet látva több érintett ingatlantulajdonos 

jelezte felém, hogy nem ért egyet az elképzeléssel, mert az véleményük szerint 

lakókörnyezetükben hátrányos változásokat eredményezne. Az önkormányzat által a 

Géza fejdelem utcai játszótérre szervezett helyi találkozón közel százan jelentek meg, 

közülük többen kifejtették, miért nem szeretnék, ha a majdani gyűjtőutat a jelenleg 

vázolt nyomvonalra terveztetné meg az önkormányzat. A fórumon az Önkormányzat 

Polgármesteri Hivatalát Tarjáni István polgármester és Rumi Imre főépítész képviselte. 

Mindketten elmondták, hogy a város hosszú távú rendezési tervének kötelező eleme 

előre gondoskodni azon területek gyűjtőútvonalairól, amelyeken az átlagosnál 

nagyobb lakosságszám növekedés várható. A találkozón két fontos ígéret hangzott el 

Tarjáni István polgármester úr részéről:   

1.) A jelenlegi egy elképzelés helyett, a majdani megvalósítási szándék 

esetén, három alternatív útvonalat fog az önkormányzat megjelölni a 

lakóterület gyűjtőútjaként. Különös figyelmet fordítva arra, hogy az itt élőket az 

egyéb településekről esetlegesen érkező átmenő gépjárműforgalom a 

legkevésbé érintse, hiszen az önkormányzati gyűjtőút nem más települések 

forgalmának átvezetésére, hanem a helyi forgalom elvezetésére szolgál.   

2.) A hosszútávú településrendezési terveknek és azok megvalósíthatósági 

esélyeire tekintettel Tarjáni István úgy nyilatkozott, hogy az összekötő gyűjtőút 

tíz éven belül nagy eséllyel nem fog megépülni. Amennyiben a 

megvalósíthatóság szóba kerül, az érintett lakosság véleményét még a tervezés 

előtti szakaszban kikéri és társadalmi vitára terjeszti az önkormányzat döntéseit 

meghozó képviselő-testület. 

Választott képviselőként arra teszek ígéretet, hogy mandátumom ideje alatt a valós 

úttervezéssel kapcsolatos bármilyen fejlemény esetén az érintett lakosokat értesíteni 

fogom a döntéselőkészítési folyamatokról. 

 

Biatorbágy, 2020. július 14. 

 

Tisztelettel,  

Mohácsy István sk. 

az Ön önkormányzati képviselője 

 

Tarjáni István sk.       Rumi Imre sk. 

  polgármester           főépítész 


